



機密 CONFIDENTIAL

進口馬匹申請表格
HORSE IMPORT REQUEST FORM

會員姓名
Member's
Name:

會員號碼
Membership
No:

本人現向雙魚河馬術中心申請進口一匹馬來港，此馬匹將會於雙魚河馬術中心內認養。

I hereby request to import a horse to Hong Kong to be stabled at Beas River Equestrian Centre.

姓名 Name:

登記 / 護照號碼 Registration / Passport No:

性別 Sex:

高度 Height:

顏色 Colour:

附上有關文件並填上剔號

Please tick boxes to confirm all supporting documentation attached:

- 全套整份獸醫 X 光片 Full Set of Veterinary Radiographs
 全套整份獸醫臨床檢驗報告獸醫 Full Clinical Report of Examining Veterinarian
 血液檢驗報告 Blood Test Results
 國際馬術聯盟或 NF比賽紀錄 FEI or NF Competition Record

本人明白此項要求必須得到馬術事務主管的批准，並獲書面同意才可進行進口程序。

I understand that this request must be approved by Head of Equestrian Affairs. Only on written conformation of such approval will it be possible to proceed with the import procedure.

簽署 Signature

日期 Date

馬術事務主管
Head of Equestrian Affairs

日期 Date

在向本會提供本表格內的個人資料之前，請先細閱有關個人資料(私隱)條例的通告，當中已述明限制本會使用有關資料的規定。該通告可見於交表櫃台和/或 http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp_privacy.asp

Prior to providing the personal data sought on this form, please read our Notice relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance which restricts our use of this data. The Notice can be found at the submission counter and / or on http://www.hkjc.com/english/corporate/corp_privacy.asp